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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2024/25:789 Nytt råd för skogsindustrins värdekedja

Vid skogens dag den 29 januari berättade ministern från scenen att ett nytt 
skogligt råd skulle inrättas. Målet för rådet är att stärka hela värdekedjan inom 
skogsbruket och skapa bättre förutsättningar för ett hållbart och aktivt 
skogsbruk i Sverige.

Trots att ministern i sitt pressmeddelande skriver om både hållbart svenskt 
skogsbruk och ökad innovationskraft finns ingen representant från någon 
miljöorganisation eller någon forskare med i det nytillsatta rådet.

Det är glädjande att intresset för skogen har ökat alltmer. Men detta har också 
bidragit till målkonflikter, och därför behövs samverkansytor där man kan dela 
kunskap och erfarenheter. Ska man stärka skogsbrukets roll och främja skogens 
roll i en växande bioekonomi behövs kunskap, breda lösningar, innovation, 
långsiktighet och samverkan. Men det inrättade skogliga rådet tycks sakna den 
bredden, och då är risken att mycket missas.

Med anledning av det ovanstående vill jag ställa följande fråga till 
landsbygdsminister Peter Kullgren:

 

Hur ser ministern på en bred samverkan gällande de skogliga frågorna, och 
kommer det nationella skogsprogrammet och de regionala skogsprogrammen 
att få finnas kvar eller kommer de att ersättas av det nya rådet?

………………………………………

Malin Larsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-02-13
Besvaras senast
2025-02-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


